

110

國慶煙花匯演改道安排

Bus diversion for National Day Fireworks Display

停用巴士站	<u>由7:00PM至10:30PM不經柯士甸道以南之尖沙咀</u> 由2018年10月1日 <u>7:00PM至10:30PM</u> 柯士甸道/北京道/尖東站/尖沙咀東(麼地道)/加連威老道/香港科學館
臨時/替代站	匯翔道/加連威老道東行,香港科學館臨時總站 *筲箕灣開出班次-7:15PM,7:30PM,7:45PM及8:00PM會改以加連威老道東行,香港科學館臨時總站為終點站
改道詳情	改經廣東道,柯士甸道,暢運道,康泰徑,康榮徑,康達徑,暢運道,漆咸道南,加連威老道,科學館道,康莊道,返回原線
Temp. bus stop(s) suspended	<u>From 7:00PM to 10:30PM do not observe TST section south of Austin Road</u> From 1 Oct 2018 <u>7:00PM to 10:30PM</u> Austin Road/Peking Road/East TST Station/TST East(Mody Road)/Granville Road/ HK Science Museum/
Temp/Alt. stop(s)	Wu Cheung Road/HK Science Museum Temporary Bus Terminus, Granville Road *Departures from Sau Kei Wan at 7:15PM,7:30PM,7:45PM and 8:00PM will be temporarily terminated at HK Science Museum Temporary Bus Terminus, Granville Road
Diversion Details	Via Canton Road, Austin Road, Cheong Wan Road, Hong Tai Path, Hong Wing Path, Hong Tat Path, Cheong Wan Road, Chatham Road South, Granville Road, Science Museum Road, Hong Chong Road and back to original routing